
 
 
 
Schriftelijke vragen ex art. 40 van het Reglement van orde gemeenteraad 
Twenterand, gericht aan het college c.q. de burgemeester. 
 
 
Fractie  : PVV Twenterand 
 
 
Onderwerp : Aantal opgelegde boetes vuurwerkoverlast  
 
 
Datum  :  01 januari 2019 
 
 
Beantwoording: Schriftelijk 
 
Er is op dit moment een landelijke discussie gaande over het gebruik van vuurwerk. Ook lokaal wordt er 
over gesproken. Binnenkort ook in de gemeenteraad van Twenterand. Er zijn mensen en partijen die 
pleiten voor een vuurwerkverbod, geheel of gedeeltelijk of er wordt gestreefd naar zogenaamde 
vuurwerkzones. Ook zijn er geluiden te horen waarin gepleit wordt voor het afsteken van vuurwerk onder 
auspiciën van de overheid. De moverende redenen zijn het verminderen/minimaliseren van slachtoffers 
met ernstig letsel en het beperken van geluidsoverlast voor met name ouderen en dieren. De PVV 
Twenterand is van mening dat deze discussie gevoerd wordt omdat er niet of nauwelijks gehandhaafd 
wordt op het eerder afsteken van (illegaal) vuurwerk, er te weinig illegaal vuurwerk wordt opgespoord en 
‘tegenstanders’ dan kiezen voor de makkelijkste oplossing: verbied dan maar deze Nederlandse traditie. 
Of vuurwerk mag alleen maar afgestoken worden op speciale plekken. Wanneer de kans op boetes voor 
het te vroeg afsteken hoog zou zijn, hadden we een heel andere discussie gehad. Of zelfs geen 
discussie.  
Ook in Twenterand werd er al dagen geknald, terwijl dit pas vanaf 18.00 uur zou mogen op Oudejaarsdag. 
Tot en met 02.00 uur de volgende morgen. Er kunnen boetes opgelegd worden van €100 en Halt-straffen 
voor minderjarigen. 
 
Onze vragen: 
 

1. Hoeveel boetes van €100 zijn er opgelegd in de periode 24 december 2018 tot 31 december 2018 
18.00 uur? 

2. Hoeveel minderjarigen zijn er doorverwezen naar Halt in deze periode? 
3. Hoeveel van deze minderjarigen hebben een daadwerkelijke Halt-straf gekregen? 
4. Hoeveel boetes zijn er opgelegd, geldboetes en Halt-boetes, op 1 januari 2019? 
5. Hoeveel illegaal vuurwerk is er in beslag genomen binnen onze gemeente? 
6. Is er extra politie-inzet geweest in deze periode vanwege vuurwerkoverlast? Zo ja, kunt u dit 

toelichten? Zo nee, waarom niet? 
7. Hoe vaak is er naar de politie gebeld door inwoners over vuurwerkoverlast? Wat is er gedaan met 

deze meldingen? 
8. Kunnen wij een schematisch overzicht krijgen van de punten 1 tot en met 7 en dit afgezet tegen 

de afgelopen 5 jaar? 
 



 
Gezien het aanstaande debat zouden wij de antwoorden voor het debat willen ontvangen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
PVV Twenterand, Erik Veltmeijer. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


